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Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  14.03.23 
 
Til stede: Helene Randem Lunde (FTV), Odd Arne Fosse (FTV), Didrik Nohre Lønvik 

(FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Marte Eriksen Hensema (IIKG), Mahamed Aseyr 

Ahmed (IIR), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås Furhovde (IES), Emil 

Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Herman Andreas 

Lindskog (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK), Cecilie Torp Dahl (IEL), 

Hannah Fagerli Ranheim (IEL), Tuva Vika Tholo (ITK),Tor Martin Flø Gustad (IEL), 

Sander Watland Nordvik (IESG), Erling Feet Nesset (IDI), Martin Guldahl (IMF), 

Hanna Vodopec (IDI), Morten E Althe (STi)  

Frafall: Helle Nilsen Elvebakk (LTV), Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Tuva Nordbø 

(IDI) 

Møteleder: Helene Randem Lunde 

Referent: Odd Arne Fosse 
 
Saksliste: 
Møtereferat 21.02.23 og møteinnkalling 14.03.23 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet 
 

IES siving: 

- Åpent loft og tatt imot tilbakemeldinger 

- Begynt å følge opp KTV-er med 1-1 samtaler om korleis det går, faglig og psykisk 

- Laga og lagt ut en anonym undersøkelse med fokus på korleis det går faglig og sosialt 

- Møte med instituttledelsen same dag som møtet 

IMF: 

- Hatt kontortid  

- Prøvd å få folk til å stille til valget  

- Vært med i pedagogisk komite og prøveforelesninger for en førsteamanuens-stilling på 

IMF (med hovedansvar for EVU)  

- Skulle ha hatt ULG-møte med instituttet 9. mars, men den ble avlyst 

- Vært i møte med instituttledelsen og leder av studieprogramsrådet.  



- Vært i møte med prodekan fra IE med studieprogramsrådet. 

IES Gjøvik:  

- Viste rundt FTVer i Gjøvik. 
- Stått på stand for å få folk til å stille til valget og bli interessert i student demokratiet. 
- Fått hatt sosial kveld for elektrostudentene. 

LTV 

- Studentråd Lektor møte 

- Kontortid 

- Dialogmøte med SKU (studiekvalitetsutvalget) 

- Planlagt og innkalt til Allmøte +blæsta det 

ITK 

- Har bedt folk om å registrere seg i manntall  

- Hatt åpent loft  

- Hatt ktv møte, mange gode diskusjoner om vanskelighetsgrad på kyb  

- Møte angående prosjektoppgave  

- Hatt spørreundersøkelse om areal  

-  Vært på ledermøte/faglærermøte  

- Leter etter temakveldansvarlig 

IEL 

- Deltatt på ledergruppemøte.  

- Åpent kontor som vanlig.  

- Prøveforelesning.  

- Møte med KTVene og Halstein om evaluering av EMIL.  

- Manntal og rekrutering til ITV-valg. 

IIK Gjøvik:  

- Fulgt opp sak angående lønn for prøveforelesning, da det er noen ITVer som ikke har 

fått dette.  

- Sendt ut felles mail om fristen for korrigering/klaging av registrering i manntall  

o Fulgt opp saker rundt registrering i feil manntall.  

- Dialog med Frank angående penger til klassetur.  

o Fulgt opp KTV mtp. Denne saken.  

- Fulgt opp rapport for 2.klasse for web-utvikling.  

- Organisert møte og campus tour med vb FTV våres  

o Organisert møte mellom FTVene og Login, og i samarbeid med Login fikset en 

sosial kveld med bespisning.  

- Satt i gang planlegging med Frank angående strategiseminar i Trondheim. 

IDI Trondheim:  

- Hatt møte med alle tillitsvalgte i Trondheim  

- Deltatt på utvidet ledergruppemøte  

- Deltatt i prøveforelesninger 



IDI Gjøvik: 

- Sendt ut mail angående registrering av manntall 

- Hatt møte med FTVene på Gjøvik besøk med Campus tour 

- Vært med på sosial kveld mellom Login linjeforening, FTVene og ITVene her i Gjøvik 

- Pitchet om valget til flere aktuelle kandidater 

- Vært i kontakt med PTVer 

IES bachelor: 

- Hatt KTV møte 

- Vært i studentrådsmøte 

- Vært på FTV møte og arbeidsgiver møte 

- Snakket med programrådsleder om å fjerne/endre INGT2300 

IIK Trondheim: 

- Lunsjvenn har blitt arrangert for studentene av studentkontaktene 

- Planlagt nytt dialogmøte med nestleder for utdanning 

- Fått støtte til sosialt arrangement for alle studenter på komtek fra IIK 

- Presentere Komtek for forkurs-studenter 

FTV 

- Besøk til Gjøvik 

- Allmøte 

- FTV-forum 

- LG 

- Medarbeidersamtaler 

- Valg 

- Nye nettsider: ie-studentrad.no  

- Ansettelsesutvalget 

- SR-siving 

OR 1/23: Allmøte 28.03 

- Tirsdag 28.03 

- El2  

- Booka frå 16-19, men tek nok litt kortere tid 

- Saksliste 

o Oppsumering av kva som skjer i studentrådet IE 

o Vedtekstendring 

o Presentasjonsrunde av valgkandidater 

- Innkallinga er lagd ut med skjema om pizza-behov 

- Alle på IE har rett til å komme 

SR 2/23: Irritasjonsmomenter 

- Man får kun sjå det stillingsforhaldet som er størst hjå ein sjølv 



- Lite valgfag 

- Salplasser 

- Seine timer 

- Mat er dyrt 

- Badstua på SiT 

- Kjærestegaranti 
- Kjønnsssykdommer (testing) 

o I Gjøvik kan man teste seg sjølv på do. Det er tungvindt og lang ventetid i Trondheim 

- Adgangsbegrensning 

o  

- Kaldt! 
- At faga som har prosjekt glemmer at andre fag også har prosjekt eller øvinger 
- Lite pedagogiske forelesere 

- Bråkete naboer 

- Dårlig luft på campus 

- Glatte stier 

- Studentmassens engasjement for ulønna studentverv/studentdemokratiet. 

 

- Dette er ei liste med punkter som kan vere vanskelege å få fiksa på. For eksempel kan 

man prøve å fikse strø på campus 

o Det er kommunens ansvar ned til busstoppet 

- Kva kan me fikse? 

o FTV-gruppe 

▪ Kjønnsykdomtesting. Samarbeide med Sti og ta kontakt med NTNU, Sit 

og kommunen 

▪ Lite valgfag. Ta kontakt med studieprogramrådsansvarlig. 

▪ Adgangsbegrensing. Vakt og service(som får regler frå lokale 

ansvarlige) 

• Må skanne kort over alt etter 16 

• Enkelte rom er begrensa til avgrensa studentggrupper 

• Kontorlokaler er totalt stengt etter 16 

▪ Seine labtimer 

• Arealproblem? Sett opp tavler så man kan sjå 

▪ Prosjektoppgåver på tvers av emner som har stor arbeidsmengde 

o Emil+Lars Kristian+Martin+: 

▪ Mye byråkrati 

▪ Arealmangel 

• Burde være mogleg å booke ansattrom(grupperom) etter 16 

▪ NTNU sine nettsider er stappfull av informasjon. Ikkje mogleg å finne 

riktig informasjon 

o Tuva+Maiken+Hannah+Johanne: 

▪ Adgang på campus 

▪ Burde vere mogleg å booke lesesalplasser som ikkje er i stor bruk 

• Kan følgje opp lesesalbruk ein gong i månaden 

▪ Man kan booke rom man ikkje har tilgang til.  

o Cecilie+Tor Martin+Hanna+Erling: 



▪ Blackboard to-faktor er irriterande. NTNU har strengere 

påloggingssystem enn dei fleste bedrifter 

• Man bør kunne vere pålogget meir enn 5 minutter om gangen.  

• Pålogging på mail 

▪ Slack er betre å bruke enn Teams (ikkje så mykje å gjere med) 

o Teams 1: 

▪ Sti til skulen blir ikkje strødd. 

• Det bør vere mogleg å lage ein trapp/Strø/Rekkverk 

• Det same gjeld Gløshaugen. Strø er nok kommunen sitt ansvar 

• For den fjerna stien var det planlagd ein trapp. Det må følges 

opp av oss opp mot dekan 

• Stien mellom Gløshaugen og Elgseter blir ikkje strødd 

• Det kan argumenteres at det er diskriminering mot 

funksjonsnedsatte  

o Teams 2: 

▪ Bind og tamponger er ikkje tilgjengelig på skulen 

• Det er noko man treng på lik linje med dopapir 

• Spør Ingrid 

▪ Der det er mogleg å ta kjønnsykdomtester bør det også vere mogleg å 

sjekke graviditetstest 

SR 8/23: Vedtekstendring 

- Skal vedtas på allmøte 

- Didrik presenterer endringane 

o Definisjoner flytta til starten 

o Auka mengden studentar krevd for å krevje allmøte til 50 

o Innkalling på innsida, nettsida og epost til studentane 

o Endra stemmerettsted til studenter på IE 

- Paragraf 1-2 

o OA: Manntal er betre for å gjere det effektivt.  

▪ Unødvendig når det gjeld allmøte 

o Tor Martin: Få inn formålsparagrafen til ein punktliste 

▪ Det synes einigheit 

- Didrik presenterer vidare 

o Fjerna setning om at SR-IE er rådgivande organ 

- Paragraf 3 

o Morten: Ved avstemming i SR-IE avgjøres skane med simpelt fleirtal. Det bør 

stå at det gjeld når ingenting anna er spesifisert. 

o Morten: Alle kan fremme sakar. Det bør stå kven som har rett til å sitte på 

bakbenk.  

o OA: Punkt om honorering krevjar godkjenning av dekanen før det kan vedtas 

- Didrik presenterer vidare: 

o Oppklart nokre punkter 



o Lagd til LTV 

o Berre ein person utanfor Trondheim kan vere FTV 

o  

- Paragraf 4 

o Martin: 4.2.3, innehaving av fleire stillinger. Gjeld det også ITV + PTV? 

▪ Nei. PTV er ikkje medlem av studentrådet IE 

o Tuva: Skal vere minst to ITVar frå kvart insitutt. Blir det ivaretatt no? 

o Erling: Korleis blir reglene i forhold til FTV utanfor Trondheim med dei nye 

reisereglane? 

▪ Det blir basert på Studentrådets prioriteringer. Fysisk 

oppmøte/Miljøhensyn/Alle studentbyer representert 

o Tuva: Valgperioden er inkludert somarferien. Betyr det at ITVar som trer av 

før somaren må svare på mails ila. Somaren på f.eks. utveksling.  

o Erling: Bør ikkje ha fysiske møtekrav. Det er bra med tilstedeværelse på tvers 

av studiebyar. Tvingar fram betre møtekultur.  

o Magnus: Det er ikkje nødvendig å ta opp FTV utanfor Trondheim nå. I så fall 

bør det ikkje spesifiseres at dei skal reise opp. 

o OA: Det bør vere mogleg å stille, men ikkje oppfordres til.  

o Lars:  

o Helene: Positiv til at FTV kan vere i Gjøvik. Det bør legges opp til betre digital 

deltakelse. 

o Helene: Ønsker Gjøvik/Ålesund FTV i deira studiebyar? 

▪ Sander: Det kan vere vanskeleg med møtevirksomheit 

▪ Sigrid: Fint med moglegheiten 

o Morten: NOKUT kom med forslag. Sårbarhet i studentdeomkratiet i Gjøvik og 

Ålesund. Sti skal lage ein prioriteringsliste med kva som er viktig å prioritere.  

o Magnus: Forskjell på kvotering og stilling. Vinner lite på at det er mogleg. 

Kvotert inn krevjar at dei er meir engasjerte  

o Emil: Forslag: Opprette eiget studentråd i Gjøvik og Ålesund.  

o Helene: Har studentparlament 

o Magnus: Dei hadde det før truleg. Usikker informasjon. 

o Maiken: Kan det ikkje skape splid å ha fleire studentråd? 

o Morten: Det er problematikk i denne splittinga. Det prøves å motvirkes av 

NTNUs politikk. 

o Lars Kristian: Det er stor fordel å samles lokalt. Når man kjem med saker til LG 

er det viktig å kome samla, og difor å møtes gjennom studentrådet. 

o Didrik: Det er betre å styrke studentrådet på tvers av studiebyar. 3 moglege 

forslag: Ikkje tillate andre studiebyar. Tillate andre studiebyar. Kvotere inn 

andre studiebyar.  

o Helene: Vente med vedtektsendringar til neste allmøte.  

o Maiken: Korleis vil kvotering av maks 1 frå Gjøvik fungere ved val? 

o Helene: Besvares. Til vanleg velges inn dei 2 med flest stemmer. Dersom dei 

to er frå Trondheim blir dei innstilt. Dersom ein er frå Trondheim og ein frå 

Gjøvik/Ålesund får flest stemmer blir dei innstilt. Dersom to stykker frå 



Gjøvik/Ålesund får flest stemmer blir den av dei to som får felst stemmer 

innstilt og den som fekk flest stemmer frå Trondheim innstilt. 

o Lars: Kva med om studenter  

o Avstemning: 

▪ Bør man kunne stille til FTV frå andre studiebyar? 

• Ja. 4 imot 

▪ Bør man kvotere inn FTV frå andre studibyar? 

• Nei.  

▪ Bør man sette ei maksgrense på antal FTVar frå andre studiebyar? 

• 13 for. 7 imot. 1 blank. 

▪ Studenter i Gjøvik og Ålesund kan stille til FTV, men maks ein kan stille 

om gongen.  

o Cecilie: Er det ikkje best om Gjøvik/Ålesund berre kan stille til den opne 

stillinga? 

o Morten: Det bør defineres kva som er vedtaksdyktig allmøte.  

o Maiken: Bør bytte rekkefølgen på punkta under 4.4 

- Didrik: Dette skal legges ut innan kort tid.  

SR 9/23: Stillingsinnstruks 

- Utsettes til neste SR-møte. 

Eventuelt 

- Allmøte er satt på dato som er samtidig som ekskrusjon av EMIL, ITK, IIK. Dette gjeld 

generelt siv.ing..  

- Valg 

o Husk å pushe valget 

o Fortsatt problematikk med manntal 


